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SALGÓTARJÁN MEGYEI JOGÚ VÁROS ÖNKORMÁNYZATÁNAK KÖZGYŰLÉSE 

 

2. SZ. JEGYZŐKÖNYV 

 

 

Készült: Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 2024. január 25-ei 

üléséről. 

 

Jelen voltak: 

• a Közgyűlés tagjai a mellékelt jelenléti ív szerint, 

• dr. Romhányi Katalin jegyző 

• dr. Varga Tamás aljegyző 

• a Polgármesteri Hivatal belső szervezeti egységeinek vezetői, 

• az önkormányzati cégek vezetői, 

• intézményvezetők, 

• a sajtó képviselői. 

 

Fekete Zsolt: Köszöntötte az ülésen megjelent képviselőket, a közszolgáltatást végző cégek, a 

Hivatal képviselőit, az intézményvezetőket, az ülésen tanácskozási joggal részt vevőket, a 

meghívott vendégeket, a sajtó képviselőit, az érdeklődő állampolgárokat.  

A Közgyűlés 15 tagjából 13 fő volt jelen. Dr. Dániel Zoltán alpolgármester úr és Gyurkóné 

Kovács Krisztina képviselő asszony előzetesen jelezte távolmaradását. Megállapította, hogy a 

Közgyűlés határozatképes.  
 

Fekete Zsolt: Az ülés megkezdése előtt köszöntötte dr. Somssich Gabriella r. dandártábornok, 

vármegyei rendőrfőkapitány asszonyt, valamint Bárnai Balázs r. alezredes urat. Elmondta, hogy 

a januári rendkívüli ülésen a közgyűlés napirendjén szerepelt a Salgótarjáni Rendőrkapitányság 

javasolt kapitányságvezetője kinevezésének véleményezése. A Közgyűlés Bárnai Balázs 

r.alezredes kinevezését támogatta. Az eltelt időszakban megszületett a döntés, melynek 

értelmében a Salgótarjáni Rendőrkapitányság új vezetője 2024. február 1-től Bárnai Balázs 

r.alezredes úr. Felkérte Alezredes urat, hogy mondjon néhány gondolatot magáról. 

 

Bárnai Balázs: Bemutatkozásában elmondta, hogy Salgótarjánban született, Bárnában él a 

feleségével – aki szintén rendőr Salgótarjánban – és két gyermekével. A középiskolát a Bolyai 

János Gimnáziumban végezte. Korábban megkapta a „Jó tanuló, jó sportoló” díjat, amire nagyon 

büszke. 

Elmondta, hogy első szolgálati helye a főiskola elvégzését követően a Salgótarjáni 

Rendőrkapitánysági Bűnügyi Osztálya volt 2002-ben. 2005-től 2020-ig a Nógrád Megyei 

Rendőrfőkapitányság Bűnügyi Igazgatóságán szolgált, ahol a ranglétrát végig járva először 

nyomozó, főnyomozó, 2008-tól alosztályvezető, 2010-től 2019-ig pedig bűnügyi osztályvezető 

volt. Egy év leforgása alatt elemző értékelő, illetőleg bűnügyi főkapitány helyettesi feladatokat 

látott el. Dandártábornok Asszony felkérésére 2020-től 2024. január 31-ig a Szécsényi 

Rendőrkapitányságot vezeti, vezette. 

Célja, hogy azt, amit Szécsényben megtanult, mint rendőrkapitány, azt Salgótarjánba át tudja 

hozni, melynek az egyik alapja az együttműködés, melyet a közbiztonság érdekében 

mindenkinek felajánlott. Úgy vélte, hogy a közbiztonságot, a közlekedés biztonságot, vagy 

önmagában a biztonságot csak együtt, közösen tudják megvalósítani. Ebben stratégiai partnereik 

az önkormányzatok, illetve minden olyan állami- és civil szervezet, melyek a biztonság 

érdekében tenni akarnak. Kérte a képviselők támogatását ebben a feladatban. 

Elmondta, hogy a Rendőrkapitányságon megtalálják őt, minden képviselőt nagy szeretettel vár. 
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Polgármester úrral, és Alpolgármester urakkal megbeszélték, hogy egy kerekasztal 

megbeszélésre hamarosan sor fog kerülni, ahol jobban meg tudnak ismerkedni és el tudja 

mondani az elképzeléseit, illetve a képviselők is el tudják mondani, hogy mit várnak tőle, 

illetőleg a Salgótarjáni Rendőrkapitányságtól. Megköszönte a bizalmat, melyet igyekszik 

meghálálni. 

 

Fekete Zsolt: Megköszönte Alezredes úr rövid bemutatkozását. Munkájához jó egészséget és 

sok erőt kívánt! A képviselő-testület nevében felajánlotta azt az önkormányzati kapcsolattartást, 

ami fennállt Ponyi Béla rendőr ezredes úrral is, hiszen mindenkinek a közös érdeke, hogy 

Salgótarján nyugodt és biztonságos város, megyeszékhely legyen. 

Alezredes úrnak és a kapitányságnak nagyon jó egészséget, és sikerekben gazdag időszakot 

kívánt. Megköszönte, hogy eljött Alezredes úr a Közgyűlésre, és bemutatkozott a képviselő-

testületnek, illetve a városlakóknak. 
 

 

Ezt követően örömét fejezte ki arra vonatkozóan, hogy Nógrád Vármegye Önkormányzatának 

Közgyűlése a Balassi Bálint Könyvtár részére Nógrád Vármegye Madách Imre Díját 

adományozta. A díj ünnepélyes átadására 2024. január 19-én, Balassagyarmaton, Madách Imre 

születésének évfordulója alkalmából rendezett ünnepség keretében került sor. Gratulált Igazgató 

Asszonynak a díjhoz. További sikereket és jó egészséget kívánt! 

 

 

A továbbiakban elmondta, hogy a közelmúltban Salgótarján egészségügyi alapellátásban hosszú 

időn keresztül tevékenykedő dr. Laki Marianna, dr. Németh Erika és dr. Zsélyi Éva doktornők 

nyugállományba vonultak, melynek alkalmából az Önkormányzata nevében köszönetét fejezte ki 

a város egészségügye területén huzamosabb időn át végzett magas színvonalú tevékenységükért.  

Megköszönte, hogy a Doktornők részt vettek a gyógyításban, valamint segítettek abban, hogy a 

lakosság megőrizze egészségét. Megköszönte, hogy Salgótarjánban végezték fáradhatatlan és 

elkötelezett munkájukat, amellyel a várost és a közösséget szolgálták. Szakmai pályafutásuk és 

emberségük példaértékűek maradnak mindenki számára. 

Elmondta, hogy Dr. Laki Marianna doktornő az ülésen nem tudott részt venni, de természetesen 

neki is további sok erőt, jó egészséget, valamint hosszú, boldog és tartalmas nyugdíjas éveket 

kívánt, és egy későbbi időpontban felkeresik a Doktornőt. 

 

 

A köszöntések után megemlékezésekkel folytatódott az ülés. Az Önkormányzat nevében 

búcsúzott Básti Istvánnétól, a város oktatásügyének kiemelkedő alakjától, dr. Finta József 

építésztől, akinek meghatározó szerepe volt a mai salgótarjáni belváros építészeti arculatának 

formálásában, valamint Végh Béláné Líviától, aki hosszú éveken keresztül összekötő kapocsként 

tevékenykedett az önkormányzat és olasz testvérváros, Vigarano Mainarda között.  

 

Kérte, hogy a jelenlévők néma felállással adózzanak emléküknek. 

 

 

Fekete Zsolt: A Közgyűlés a munkát a tárgysorozat elfogadásával kezdte meg. 

 

Javasolta új 

2. napirendi pontként felvenni a „Javaslat az Önkormányzat által alapított kitüntető cím, 

valamint díjak és elismerések adományozásának rendjéről szóló 24/2016. (VI.28.) 

önkormányzati rendelet módosítására” című előterjesztést; 
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5. napirendi pontként felvenni a „Javaslat a Salgótarján és Térsége Önkormányzatainak 

Társulása által ellátott feladatok finanszírozására vonatkozó szerződések jóváhagyására” című 

előterjesztést; valamint 

6. napirendi pontként felvenni a „Javaslat a Magyar Kézilabda Szövetség Országos Tornaterem 

Felújítási Programja keretében pályázat benyújtására” című előterjesztést, melyek pótlólag lettek 

megküldve a Közgyűlés tagjainak. 

 

A tárgysorozatra vonatkozóan módosító javaslat nem érkezett. Döntéshozatal következett a 

tárgysorozatról. 

 

Fekete Zsolt:  

Megállapította, hogy a Közgyűlés 13 igen szavazattal az alábbi tárgysorozatot fogadta el: 

 

1. Javaslat Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának a 2023. évi költségvetésről szóló 

3/2023. (II.28.) önkormányzati rendelete módosítására 

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 

 

2. Javaslat az Önkormányzat által alapított kitüntető cím, valamint díjak és elismerések 

adományozásának rendjéről szóló 24/2016. (VI.28.) önkormányzati rendelet módosítására 

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 

 

3. Javaslat a településképi rendelet módosítás véleményezési szakasz lezárására 

Előterjesztő: Vass Attila főépítész 

 

4. Beszámoló Salgótarján Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatala 2023. évi 

tevékenységéről  

Előterjesztő: dr. Romhányi Katalin jegyző 

 

5. Javaslat a Salgótarján és Térsége Önkormányzatainak Társulása által ellátott feladatok 

finanszírozására vonatkozó szerződések jóváhagyására 

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 

 

6. Javaslat a Magyar Kézilabda Szövetség Országos Tornaterem Felújítási Programja keretében 

pályázat benyújtására 

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 

 

7. Javaslat TOP_Plusz támogatási kérelem benyújtására  

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 

 

8. Javaslat a Salgótarján, Fáy András körút 37. szám alatti szövetkezeti ház földszint 

(2070/A/78 hrsz.) Változási vázrajz elfogadására 

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 

 

9. Javaslat Salgótarján Megyei Jogú Város Roma Nemzetiségi Önkormányzatával 

közigazgatási szerződés megkötésére 

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 

 

10. Javaslat Salgótarján Megyei Jogú Város Szlovák Nemzetiségi Önkormányzatával 

közigazgatási szerződés megkötésére 

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 
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11. Javaslat Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzata Közbeszerzési Szabályzatának 

módosítására 

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 

 

 

Fekete Zsolt: A továbbiakban a polgármesteri tájékoztató következett, melyet az alábbiakkal 

egészített ki: 

A Közgyűlés 2023. november 30-án a jelenleg hatályos bankszámla szerződésben, valamint a 

felhalmozási célú hitelekre kötött hitelszerződésekben meghatározott feltételek felülvizsgálatát 

rendelte el. 

A Polgármesteri Hivatal Közgazdasági Irodája 4 banktól kért azonos feltételekkel és azonos 

tartalomra árajánlatokat az Önkormányzat számlavezetésére, folyószámla hitelre és a fennálló 

hosszúlejáratú hitelek kiváltásásra.  

Az ajánlatkérésben meghatározott időpontig két bank nyújtotta be ajánlatát, egy bank az eljárás 

folyamán élt az adatkérési lehetőséggel, végül az idő rövidségére hivatkozva nem adott ajánlatot.  

Az ajánlatok elbírálására létrehozott munkacsoport javasolta az eljárás eredménytelenné 

nyilvánítását és új eljárás lefolytatását hosszabb ajánlattételi határidő meghatározásával,    

tekintettel arra, hogy a megkeresett négy banktól csak két ajánlat érkezett, és az egyik bank az 

ajánlattétel benyújtásának elmaradását az ajánlattétel benyújtására rendelkezésre álló idő 

rövidségében jelölte meg, továbbá egy megismételt eljárás esetén az önkormányzat számára 

kedvezőbb feltételek érhetők el  

A munkacsoport javaslatával egyetértve az eljárást eredménytelennek nyilvánította és hosszabb 

határidő biztosításával ajánlatkérő levelet küldött négy pénzintézetnek. 

 

A továbbiakban Fenyvesi Gábor képviselő úrnak adta meg a szót. 

 

Fenyvesi Gábor: A polgármesteri tájékoztatóval kapcsolatban elmondta, hogy a december 8-ai 

Városi Gyásznapon dr. Huszár Máté alpolgármester úr mondott emlékező beszédet, de a 

tájékoztatóban nem ez szerepelt. 

 

Fekete Zsolt: Elfogadta az észrevételt. 

 

További hozzászólás nem hangzott el. 

 

A Közgyűlés a polgármesteri tájékoztatót tudomásul vette. 

 

 

NAPIRENDEK 

 

 

1. Javaslat Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának a 2023. évi 

költségvetésről szóló 3/2023. (II.28.) önkormányzati rendelete módosítására 

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 

 

Fekete Zsolt: Az Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló önkormányzati rendelet január 

havi módosítására az előterjesztésben foglaltak szerint tett javaslatot. 

 

Az Ügyrendi Bizottság 7 igen szavazattal, 2 nem szavazat ellenében; a Népjóléti Bizottság 8 

igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett; a Gazdasági Bizottság 7 igen szavazattal, 2 tartózkodás 
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mellett; a Pénzügyi Bizottság 5 igen szavazattal, 3 nem szavazat ellenében támogatta az 

előterjesztést. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 9 igen szavazattal, 4 nem szavazat ellenében az alábbi 

rendeletet alkotta:  

 

A 2/2024. (I.25.) önkormányzati rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

 

2. Javaslat az Önkormányzat által alapított kitüntető cím, valamint díjak és elismerések 

adományozásának rendjéről szóló 24/2016. (VI.28.) önkormányzati rendelet 

módosítására 

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 

 

Fekete Zsolt: Az előterjesztéssel kapcsolatban elmondta, hogy a Közgyűlés 2016. júniusi ülésén 

alkotta meg az Önkormányzat által alapított kitüntető cím, valamint díjak és elismerések 

adományozásának rendjéről szóló önkormányzati rendeletét. A Rendelet megalkotása óta eltelt 

időszak gyakorlati tapasztalatait értékelve megállapításra került, hogy annak módosítása 

indokolt.  

Az Önkormányzat méltóképpen kívánja anyagilag is elismerni és ösztönözni azon egyének, 

valamint közösségek teljesítményét, akik, vagy amelyek Salgótarján társadalmi, gazdasági, 

tudományos és kulturális életében, fejlődésében kiemelkedő szerepet játszanak, kimagasló 

eredményeket érnek el és példamutató tevékenységet folytatnak. Erre tekintettel javasolta, hogy 

megosztott díj esetén az adományozandó elismerésekkel járó pénzjutalom összege a rendeletben 

díjanként meghatározott mértékű legyen. A rendelet-tervezet a fenti változások átvezetését 

tartalmazta. 

 

Az előterjesztés pótlólag lett megküldve a Közgyűlés tagjainak. 

 

Az Ügyrendi Bizottság 9 igen szavazattal támogatta az előterjesztést. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 13 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta:  

 

A 3/2024. (I.25.) önkormányzati rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

 

3. Javaslat a településképi rendelet módosítás véleményezési szakasz lezárására 

Előterjesztő: Vass Attila főépítész 

 

Fekete Zsolt: Az előterjesztéssel kapcsolatban elmondta, hogy az Önkormányzat a településképi 

rendelet módosításának véleményezési eljárását az Elektronikus Térségi Tervezést Támogató 

Rendszerben a vonatkozó kormányrendeletben foglaltaknak megfelelően lefolytatta. 

A módosítást az eljárásra jogosult szervek véleményezték. 
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A határozati javaslat a véleményezési szakasz lezárásáról, a rendelet-tervezet a településkép 

védelméről szóló önkormányzati rendelet módosításáról szólt. 

 

Az Ügyrendi Bizottság 9 igen szavazattal; a Gazdasági Bizottság szintén 9 igen szavazattal 

támogatta az előterjesztést. 

 

Az előterjesztő szóbeli kiegészítéssel nem kívánt élni. 

 

A továbbiakban Czene Gyula képviselő úrnak adta meg a szót. 

 

Czene Gyula: Hozzászólásában elmondta, hogy rendkívül sokrétű, apró részletekre is kitérő, 

szaknyelven íródott az előterjesztés. 

Elmondta, hogy sok szállal kötődik az Acélgyári úthoz és az egész gyártelephez, valamikor 

sorompó választotta el a területet a várostól. Saját kórháza, olvasója, NB1-es labdarúgó csapata 

volt a gyárnak, valamint saját iskolája is, amely a Salgó patak másik oldalán volt található, 

valamint ide tartozik a „Kolduspalota” is, melyről Szabó Zoltán azt írta, hogy „Van ott villany, 

vízvezeték, angol WC, a lakók kiülnek a lodzsára és hallgatják a rádiót.” Ezek a lodzsák sok 

helyen beépítésre kerültek. Megkérdezte, hogy ha a rendelet-tervezetet komolyan veszik, akkor 

ezeket a lodzsákat ki kell bontani? 

Elmondta, hogy civil fórumokon úgy szerepel, hogy az Acélgyári út 31. szám alatt volt a város 

első iskolája, de ez nem így van. 

Véleménye szerint a rendelet nagyon jó, gratulált az előterjesztéshez Főépítész úrnak. 

 

Fekete Zsolt: Megköszönte Képviselő úr történelmi áttekintéssel átszőtt hozzászólását. 

Elmondta, ha szükséges Főépítész úr megpróbálja majd egyszerű, érthető nyelvre lefordítani az 

anyagot. Úgy vélte, hogy a közeljövőben történő utcanézethez való módosításra vonatkoznak 

ezek az instrukciók, amit Főépítész úr leírt, és nem a már megvalósított átépítésére. 

 

Válaszadásra Vass Attila főépítész úrnak adta meg a szót. 

 

Vass Attila: Megköszönte az elismerő szavakat. Elmondta, hogy a rendelet eddig is tartalmazta 

az Acélgyári út bizonyos részeinek védelmét, nem minden épületre vonatkozik a védelem. A 

rendelet végén található egy térképi melléklet, melyben szerepelnek azok az épületek, amelyekre 

vonatkozik ez a védelem. A terület lehatárolása nem került megváltoztatásra.  

Elmondta, hogy a szövegbeli pontosítás az önkormányzati településképi véleményezési és 

bejelentési eljárások lefolytatására és az ott követendő eljárásokra, a beruházók és tervezők 

tartalmi és formai követelményekre, előírásaira vonatkoznak. 

 

További hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: Tájékoztatta a Közgyűlést, hogy két döntés meghozatala szükséges. 

 

Elsőként az előterjesztés határozati javaslatáról döntöttek. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 13 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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2/2024. (I. 25.) határozat 

 

Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a településképi rendelet 

módosítása véleményezési szakaszában beérkezett véleményeket, a módosítandó részekre adott 

javaslatot elfogadja az 1. melléklet szerint.  

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Fekete Zsolt polgármester 

 

 

Másodikként a rendelet-tervezet elfogadásáról döntöttek. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 13 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta:  

 

A 4/2024. (I.25.) önkormányzati rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

 

4. Beszámoló Salgótarján Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatala 2023. évi 

tevékenységéről 

Előterjesztő: dr. Romhányi Katalin jegyző 

 

Fekete Zsolt: Az előterjesztéssel kapcsolatban elmondta, hogy a Magyarország helyi 

önkormányzatairól szóló törvény értelmében a jegyző évente beszámol a képviselő-testületnek a 

hivatal tevékenységéről, mely éves beszámoló alkalmával a testület tagjai átfogó képet kapnak a 

hivatal munkájáról. Ennek keretében a képviselők részleteiben megismerhetik egy naptári év 

eseményeit; a hatósági ügyintézésen és a gazdálkodáson túl a szervező, koordináló 

tevékenységen keresztül a térségi szerepvállalásig. 

 

Az előterjesztés pótlólag lett megküldve a Közgyűlés tagjainak. 

 

Az Ügyrendi Bizottság 7 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett; a Népjóléti Bizottság 9 igen 

szavazattal; a Gazdasági Bizottság szintén 9 igen szavazattal; a Pénzügyi Bizottság 5 igen 

szavazattal, 3 tartózkodás mellett támogatta az előterjesztést. 

 

Az előterjesztő szóbeli kiegészítéssel nem kívánt élni. 

 

A továbbiakban Turcsány László képviselő úrnak adta meg a szót. 

 

Turcsány László: Köszönetét fejezte ki a Hatósági Iroda irányába, hiszen bármilyen kéréssel 

fordult az Irodához nagyon pozitívan álltak hozzá, bejárásokra is invitálták. 

Elmondta, hogy szinte minden peremkerületben napirenden van a szemetelés, a kóborló kutyák 

probléma köre. Látható, hogy az iroda leterheltsége elég magas, nehezen tudják teljesíteni az 

elvárásokat. 

Olvasható volt az anyagban, hogy a Városüzemeltetési Irodára 2 fő közterület-felügyelő került 

felvételre, véleménye szerint ezt a létszámot még lehetne növelni. 

Megköszönte mindkét iroda munkáját. 

 

Fekete Zsolt: Czene Gyula képviselő úrnak adta meg a szót. 
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Czene Gyula: Hozzászólásában elmondta, hogy a beszámoló a legjellemzőbb feladatokat említi 

irodai bontásban. Látható volt az anyagban, hogy az irodák igyekeznek a jelenlegi jogszabályi 

körülmények között maximálisan megfelelni a feladatoknak. Elmondta, hogy lehet dicsérni és 

bírálni is az egyes irodákat. 

A Hatósági Irodával kapcsolatban elmondta, hogy ők tapasztalják leginkább a jogszabályi 

változásokat. Ha kérdéssel, vagy kéréssel fordult az irodához minden egyes alkalommal őszinte 

tájékoztatást kapott szóban is és írásban is. Köszönetét fejezte ki érte.  

Véleménye szerint a korábbiakhoz képes nagyobb figyelmet kell fordítania az irodának bizonyos 

területekre, mint például a környezetvédelemi gondokra, melyek jelentősek a városban. 

Elmondta, hogy az iroda a Salgó Vagyon Kft-vel, valamint a Foglalkoztatási Kft.-vel szorosan 

együttműködik és igyekeznek megoldani a problémákat.  

A beszámolóban olvasható volt, hogy nagyon sok a nem lakott, elhanyagolt ingatlan a városban, 

ebből kifolyólag 16 felszólítás történt, amit véleménye szerint fokozni kellene.  

A szociális és gyermekvédelmi támogatás fontos feladata az irodának, 303 iskolakezdési 

támogatási kérelmet terjesztettek be az irodához és mindegyiket teljesítették. A nyári szünidőben 

43 nap alatt a rászoruló gyermekeknek 5665 melegétel került kiosztásra. 

Elmondta, hogy a Humánszolgáltatási és Szervezési Iroda munkáját ismeri a legjobban, ehhez az 

irodához tartozik a Népjóléti Bizottság is. Az iroda gyakran kért tőle előzetes bírálatot egyes 

előterjesztéshez, a véleményét beépítették az anyagba. Az elmúlt évben számos 

intézményvezetői pályázatot kellett elbírálni, melybe személyesen bekapcsolódott. A Népjóléti 

Bizottság 27 átruházott hatáskörben hozott döntést.  

A Közgazdasági Iroda munkáját csodálja, ahogy a jogszabályi rendszert követni tudják. 

A Városfejlesztési Irodáról kevés szó esett az előterjesztésben, de tudható, hogy fontos 

feladatokat látnak el. Az iroda külső segítőkkel igyekszik a közbeszerzési ügyeket intézni. 

A Városüzemeltetési Irodával kapcsolatban elmondta, hogy 17 kiemelt területen végzi a 

munkáját, például helyi utak, parkfenntartás, köztisztaság. Olykor sok bírálat éri az irodát, van 

amikor jogtalanul. A Dolinka fejlesztési tervhez véleménye szerint hamarosan hozzá kell nyúlni. 

A hulladéklerakás a városban nagy gondot jelent. Helyi bírságot számos esetben szabtak ki. 

Rengeteg a feljelentés, írásos bejelentés. 

A beszámolóról összességében elmondható volt, hogy a Polgármesteri Hivatal apparátusa 

igyekszik magas színvonalon és eredményesen ellátni a sokrétű feladatát. Megdícsérte a hivatal 

munkáját. 

 

Fekete Zsolt: dr. Romhányi Katalin jegyző asszonynak adta meg a szót. 

 

dr. Romhányi Katalin: A Hivatal nevében megköszönte az elismerő szavakat. A beszámolóból 

kiolvasható volt, hogy a Polgármesteri Hivatal leterhelt. Rövid határidős feladatoknál szükség 

van arra, hogy az adott iroda akár egy másik irodával együttműködve, közösen oldja meg a 

feladatokat. 

Elmondta, hogy a megyei jogú városok közül, amelyek ugyanilyen lakosságszámmal 

rendelkeznek, a legalacsonyabb létszámmal működő Hivatal a salgótarjáni. Ennek ellenére 

mindent megtesznek azért, hogy a feladatokat a hivatal ellássa, és megköszönte ezt a hivatal 

minden kollégájának. 

Elmondta, hogy a közterület-felügyelőknél létszámbővítésre került sor. Az első pályázati 

eljáráson 2 főt sikerült felvenni. Nagy valószínűséggel újból ki fogják írni a pályázatot. 

 

További hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 13 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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3/2024. (I. 25.) határozat 

 

Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a Salgótarjáni Megyei Jogú 

Város Polgármesteri Hivatala 2023. évi tevékenységéről szóló beszámolót az 1. melléklet szerint 

elfogadja. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: dr. Romhányi Katalin jegyző 

 

 

Fekete Zsolt: Jó egészséget, és jó munkát kívánt Jegyző Asszonynak és a hivatal dolgozóinak. 

 

 

5. Javaslat a Salgótarján és Térsége Önkormányzatainak Társulása által ellátott 

feladatok finanszírozására vonatkozó szerződések jóváhagyására 

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 

 

Fekete Zsolt: Az előterjesztéssel kapcsolatban elmondta, hogy az Önkormányzat számára 

kötelező szociális alapszolgáltatást, így a szenvedélybetegek részére nyújtott alacsonyküszöbű 

ellátás, valamint az utcai szociális munka is az Egészségügyi-Szociális Központ keretein belül 

működik, mely szolgáltatás működtetése pályázati forrásból finanszírozott. A finanszírozási 

szerződés az NSZI és az Önkormányzat között jön létre. 

A két szociális alapszolgáltatás 2024. évre vonatkozó finanszírozási szerződését az NSZI 

megküldte az Önkormányzat részére, azzal, hogy azt aláírva, lebélyegezve haladéktalanul 

küldjük vissza részükre. 

Tekintettel a támogatások első részletének megküldésére kitűzött határidőre, a finanszírozási 

szerződés az Önkormányzat részéről a kézhezvételt követően aláírásra került. 

Az NSZI által folyósított támogatások Társulás részére történő átadásáról az Önkormányzat, a 

Társulás és az ESZK között megállapodások jöttek létre. A megállapodásokat az abban foglalt 

hatály változása miatt volt szükséges módosítani.  

 

Az előterjesztés pótlólag lett megküldve a Közgyűlés tagjainak. 

 

Az Ügyrendi Bizottság 9 igen szavazattal; a Népjóléti Bizottság 10 igen szavazattal támogatta 

az előterjesztést. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 13 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

4/2024. (I. 25.) határozat 

 

1. Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése utólagosan jóváhagyja a 

Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzata, valamint a Slachta Margit Nemzeti 

Szociálpolitikai Intézet között kötendő, 2024. évi finanszírozásra vonatkozó, módosításokkal 

egységes szerkezetbe foglalt finanszírozási szerződést, a szenvedélybetegek részére nyújtott 

alacsonyküszöbű ellátásra vonatkozóan az 1. melléklet szerint, az utcai szociális munkára 

vonatkozóan a 2. melléklet szerint. 
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Határidő: azonnal 

Felelős: Fekete Zsolt polgármester 

 

2. A Közgyűlés jóváhagyja az Önkormányzat, Salgótarján és Térsége Önkormányzatainak 

Társulása, valamint a Salgótarján és Térsége Egészségügyi-Szociális Központja között 

létrejött, működési támogatás átadására vonatkozó megállapodás módosítását, a 

szenvedélybetegek részére nyújtott alacsonyküszöbű ellátásra vonatkozóan a 3. melléklet 

szerint, az utcai szociális munkára vonatkozóan a 4. melléklet szerint.  

A Közgyűlés felhatalmazza a polgármestert a megállapodások módosításának aláírására. 

 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős: Fekete Zsolt polgármester 

 

 

6. Javaslat a Magyar Kézilabda Szövetség Országos Tornaterem Felújítási Programja 

keretében pályázat benyújtására 

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 
 

Fekete Zsolt: Az előterjesztésben a Magyar Kézilabda Szövetség Országos Tornaterem 

Felújítási Programjára vonatkozó támogatási kérelmek benyújtására tett javaslatot. 

2024. január 31-i beadási határidővel 3 kategóriában került meghirdetésre a program: 

Az Önkormányzat az I. és III. kategóriában a SÁI Beszterce-lakótelepi Tagiskola tornatermének 

és udvari kézilabdapályájának felújítását tervezi. Elmondta, hogy mivel az ingatlan a 

Salgótarjáni Tankerületi Központ vagyonkezelésében van, így az előzetes egyeztetéseket 

lefolytatták.  

II. pályázati kategóriában új strandkézilabda pálya kialakítása a cél a Kecskés József Strand 

Aréna területén. 

Elmondta, hogy nyertes pályázatok esetén az Önkormányzatnak saját hatáskörben konkrét 

beruházási tevékenységet nem kell elvégeznie, az teljes egészében az Magyar Kézilabda 

Szövetség feladata. Önkormányzati forrásra nincs szükség, a beruházást az MKSZ aktiválja, 

majd ezt követően a vagyongyarapodást átruházza a tulajdonosra.  

A pályázónak nyilatkozatban vállalni kell, hogy a beruházás lezártát követően a tulajdont 5 évig 

nem idegeníti el, illetőleg ezen időtartam alatt sportcélú hasznosításra kötelezett, valamint 15 év 

határozott időre szóló térítésmentes használati és hasznosítási jogot enged az MKSZ-nek a 

fejlesztéssel érintett ingatlanon, meghatározott idősávokban. 
 

Az előterjesztés pótlólag lett megküldve a Közgyűlés tagjainak. 
 

Tájékoztatta a Közgyűlést, hogy az előterjesztéshez az ülés előtt kiegészítés lett kiosztva. 

 

Az Ügyrendi Bizottság 9 igen szavazattal; a Népjóléti Bizottság 10 igen szavazattal; a 

Gazdasági Bizottság 9 igen szavazattal; a Pénzügyi Bizottság 8 igen szavazattal támogatta az 

előterjesztést. 

 

A továbbiakban Tolnai Sándor képviselő úrnak adta meg a szót. 

 

Tolnai Sándor: Az előterjesztés 5. mellékletében olvasható volt a Tankerület hozzájárulása, 

melyben jelzi a Tankerület, hogy nyertes pályázat esetén a jogszabályi helyre való hivatkozással 
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nem fogja tudni biztosítani azokat a közüzemi díjakat, ami a tornateremhez kapcsolódik. Nyertes 

pályázat esetén külön megállapodásban szükségek ezeket a kérdéseket rendezni. 

A felvezetőben hallható volt, hogy nem csak a használatot biztosítja az önkormányzat, hanem 

olyan jogot akarnak átadni, hogy a nyertes pályázó a jogot hasznosíthassa. Megkérdezte, hogy 

hogyan oldják meg ezt a problémát? 

 

Fekete Zsolt: Parádi-Ózsvárth Vivien irodavezető asszonynak adta meg a szót. 

 

Parádi-Ózsvárth Vivien: Válaszában elmondta, hogy a Tankerülettel történt egyeztetések során 

az előterjesztés 5. mellékletében került a feltételesen adott hozzájárulás meghatározásra, mely 

szerint a Tankerület ezzel a feltétellel tudja kiadni a hozzájárulását, hogy a beruházás 

megvalósulhasson. Az államháztartási törvény 41.§. (2) bekezdésében foglaltakra hivatkozással 

nem tudja vállalni azokat a kötelezettségeket, melyek egyébként a pályázat nyertessége esetén a 

Magyar Kézilabda Szövetséggel kötendő megállapodásban foglaltak. Ilyen például az őrzés-

védés biztosítása, a közüzemi díjak viselése. Ennek okán került bele 2. pontként a hozzájáruló 

nyilatkozatba, hogy ezt a későbbiekben külön megállapodásba kell foglalni. Ezt akkor fogják 

tudni egyeztetni, amikor már látható, hogy hány beruházás fog megvalósulni. 

A jog biztosításával kapcsolatban elmondta, hogy ez szintén az Magyar Kézilabda Szövetséggel 

kötendő megállapodásban van részletezve, amelyet nyertes pályázat esetén szükséges aláírni. 

Véleménye szerint, ami a szakmai együttműködési megállapodásban van belefoglalva, mind a 

Strandépítők, mind pedig a Diáksport Egyesülettel azok az idősávok fognak majd belekerülni a 

végleges megállapodásba, amit nyertes pályázat esetén a Kézilabda Szövetséggel kötnek meg. 

 

 

Fekete Zsolt: Ismételten Tolnai Sándor képviselő úrnak adta meg a szót. 

 

Tolnai Sándor: Megkérdezte, hogy ez a használati lehetőség arra vonatkozik, hogy különböző 

támogatóknak a reklámjait fogják kitenni a tornaterem falára? 

 

Fekete Zsolt: Válaszában elmondta, hogy sportcélú hasznosításra vonatkozik, a Kézilabda 

Szövetségnek az idősávban kézilabda edzések, mérkőzések lebonyolítására lesz lehetősége. 

 

A továbbiakban Molnár Károly képviselő úrnak adta meg a szót. 

 

Molnár Károly: Hozzászólásában elmondta, hogy nem egy előzmény nélküli pályázati 

lehetőségről van szó, hiszen az elmúlt egy évtizedben többször is ki volt írva ez a pályázat, de 

mindig rosszabb feltételekkel. Fontosnak tartotta, hogy az önkormányzat ragadja meg ezt a 

mostani pályázati lehetőséget és éljen azzal a felajánlással, amivel a helyi strandkézilabda 

egyesület kereste meg az önkormányzatot, hogy közös beruházásban fejlesszék a strandkézilabda 

arénát, illetve a Beszterce lakótelepen az egyetlen utánpótlásnevelő szervezetet. A beruházásba 

nem csak a tornaterem felújítását tervezték, hanem az iskolaudvar felújítását is. 

Bízott abban, hogy a Magyar Kézilabda Szövetség támogatni fogja, mint a tornaterem 

beruházást, mint az iskolaudvar felújítását, illetve a strandkézilabda aréna fejlesztését is. Ez az 

egész Beszterce és az egész város érdekét szolgálja. 

Megköszönte a Tankerületi Központnak a rugalmasságot, ahogy ehhez a pályázathoz állnak, és 

bízott abban, hogy a Tankerület, az Önkormányzat és a Strandépítők Kézilabda Club meg fogja 

tudni valósítani ezt a több száz millió forintos fejlesztést. 

 

Fekete Zsolt: Ismételten Tolnai Sándor képviselő úrnak adta meg a szót. 
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Tolnai Sándor: Hozzászólásában elmondta, hogy nem a fejlesztés ellen szólt, hanem szerette 

volna felhívni a figyelmet arra, hogy a jövőre vonatkozó kötelezettségvállalásról van szó. Egy 

tornaterem rezsiköltsége jelentős összeg. 

 

Fekete Zsolt: Válaszában elmondta, hogy a tornaterem nem lesz nagyobb, így nem lesz nagyobb 

a fűtési, a takarítási és őrzés-védési igénye sem az eddigieknél, de kapnak egy megújult 

tornatermet. Reményei szerint a felújítás után a közüzemi költségek még kedvezőbbé válhatnak. 

 

További hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 13 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

5/2024. (I. 25.) határozat 

 

1. Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése jóváhagyja a Magyar 

Kézilabda Szövetség Országos Tornaterem Felújítási Programja keretében az alábbi 

pályázatok benyújtását: 

- I. pályázati kategóriában a Salgótarjáni Általános Iskola Beszterce-lakótelepi Tagiskolája 

(3100 Salgótarján, Beszterce tér 4. Hrsz. 2688) tornatermének felújítása 

- II. pályázati kategóriában a Kecskés József Strand Aréna területén (3100 Salgótarján, 

Camping út 3. Hrsz. 2429) új strandkézilabda pálya kialakítása 

- III. pályázati kategóriában a Salgótarjáni Általános Iskola Beszterce-lakótelepi 

Tagiskolája (3100 Salgótarján, Beszterce tér 4. Hrsz. 2688) kültéri kézilabdapálya 

felújítása 

 

Határidő:  2024. január 31. 

Felelős:  Fekete Zsolt polgármester  

 

2. A Közgyűlés felhatalmazza a polgármestert a pályázat benyújtásához szükséges 1-4 sz. 

mellékletek aláírására, valamint a pályázatokkal kapcsolatos egyéb szükséges 

jognyilatkozatok megtételére.  

 

Határidő:  2024. január 31.  

Felelős:  Fekete Zsolt polgármester  

 

3. A Közgyűlés felhatalmazza a polgármestert a Salgótarjáni Tankerületi Központ 5. sz. 

mellékletként csatolt hozzájáruló nyilatkozatának aláírására. 

 

Határidő:  2024. január 31.  

Felelős:  Fekete Zsolt polgármester 

 

4. A Közgyűlés felhatalmazza a polgármestert - nyertes pályázatok esetén - a 6. és 7. sz. 

mellékletként csatolt megállapodások aláírására. 

 

Határidő:  értelemszerűen 

Felelős:  Fekete Zsolt polgármester 
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7. Javaslat TOP_Plusz támogatási kérelem benyújtására 

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 

 

Fekete Zsolt: Az előterjesztéssel kapcsolatban elmondta, hogy Salgótarján részére a TOP Plusz 

2021-2027 EU-s költségvetési időszakban 11,156 Mrd Ft keretösszeg áll rendelkezésére 

projektek megvalósítására.  

A Fenntartható Városfejlesztés keretében tervező városok számára időközben meghirdetésre 

került a TOP_Plusz-1.3.2-23 Fenntartható városfejlesztés felhívás, melyre zöldváros fejlesztések, 

útfelújítás, szociális városrehabilitáció és kékinfrastruktúra fejlesztésekre vonatkozó pályázatok 

nyújthatók be. A város számára ezen felhívásra több mint 5,5 Mrd Ft keretösszeg áll 

rendelkezésre. A TVP-ben nevesítésre került projektek közül ezen felhívásra, jelen 

előterjesztésben egy támogatási kérelem benyújtására tett javaslatot: 
 

Parkolási infrastruktúra fejlesztése Salgótarjánban:  

Elmondta, hogy Salgótarján több pontján komoly problémákat okoz a parkolóhelyek hiánya. A 

zsúfoltság szabálytalan parkoláshoz vezet, sok esetben a lakosság csak a lakóhelyétől távol talál 

parkolóhelyet. A város földrajzi adottságai és beépítettsége ugyanakkor érdemi felszíni 

parkolóhely kialakítást már nem tesz lehetővé. Az Önkormányzat a TOP_Plusz előkészítése 

kapcsán megvizsgálta annak a lehetőségét, hogy a város több pontján hol lehet érdemi 

zöldterület elvétele nélkül további felszíni parkolóhelyeket létesíteni.  

A projektben reálisan tervezhető és megvalósítható érdemi parkolóhely bővítés az alábbi 

helyszínekhez köthetően jöhet létre, az alábbi tervezett darabszámmal: 

- Gorkij-lakótelep: 20 db új parkoló 

- Belváros-Pécskő út: 8 db új parkoló 

- Beszterce lakótelep-Ybl Miklós út: 41 db új parkoló 

- Bajcsy-Zsilinszky út: 145 db autó, 5 db busz új parkoló 
 

Elmondta továbbá, hogy a parkolóhelyek kialakításához minden esetben kisebb volumenű 

zöldterületi fejlesztések is kapcsolódnak. A projekt benyújtásához szükséges a zöldterületi 

tervzsűri lefolytatása is, és annak megállapításainak figyelembevétele. 

A projekt tervezett összköltsége: 420.000.000 forint. A támogatás mértéke az összes 

elszámolható költség 100%-a. 

 

A Gazdasági Bizottság 9 igen szavazattal; a Pénzügyi Bizottság 5 igen szavazattal, 3 

tartózkodás mellett támogatta az előterjesztést. 

 

A továbbiakban Tolnai Sándor képviselő úrnak adta meg a szót. 

 

Tolnai Sándor: Az előterjesztéssel kapcsolatban megjegyezte, hogy a Gorkij lakótelepen 20, a 

Beszterce lakótelepen 41 parkoló, fog létesülni. 

Az anyagban olvasható volt, hogy parkolók kialakítását már nem tesz lehetővé a város földrajzi 

adottsága. Véleménye szerint ez nem felel meg a valóságnak, ugyanis a Gorkij lakótelepen több 

ilyen hely is van, ahol parkolókat lehetne kialakítani. Példaként említette a Nyírfácska út páros 

oldalán a szalagház mögötti vízszintes területet. 

Elmondta, hogy mint minden fejlesztést, ezt is támogatja a frakciójuk, de kérte, hogy azt az egy 

mondatot vegyék ki az anyagból. 

 

Fekete Zsolt: Fenyvesi Gábor képviselő úrnak adta meg a szót. 

 

Fenyvesi Gábor: Hozzászólásában elmondta, hogy támogatni fogja a pályázat benyújtását. 
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A parkolók kialakításával kapcsolatban 2022-ben és 2023-ban is elmondta, hogy a TOP-os 

fejlesztések előkészítésébe szerettek volna jobban bekapcsolódni. Az anyagok véleményezésre 

ugyan kiküldésre kerültek, de ő nem ennyire gondolt.  

Elmondta, hogy a Bajcsy-Zsilinszky úti parkoló kialakításával most is problémája van, azt a 

telekrészt nem erre kellene hasznosítani. Véleménye szerint a belvárosi parkolás problémáján ez 

nem fog segíteni. 

Elmondta, hogy elég sok TOP-os pályázatot adtak be, ezek elbírálása vélhetően megtörténik, és 

rendelkezésre fognak állni a források. 

 

Fekete Zsolt: Elmondta, hogy a belvároson belül felszíni parkoló kialakítása szinte lehetetlen, 

ezért egy kicsit terjeszkedni kell. A vidékről beérkező gépjárműtulajdonosoknak biztosítani kell 

parkolót, és más eszközöket is kell majd alkalmazni a parkolási rend kialakítására Salgótarjában. 

Elmondta, hogy az Önkormányzat elsők között van a beadott TOP-os projektek számában az 

előkészített ciklusra. A kivitelezés elkezdése sok esetben az irányító hatósággal történt 

egyeztetések, és a kapott válaszok között eltelt időszak miatt csúszik. Vannak olyan objektív 

körülmények, amelyek nem az Önkormányzaton, illetve a Hivatalon múlnak, hanem más külső 

szereplőkön. Minden egyes fejlesztés esetében, ami kivitelezési szakasz előtt áll, a 

Minisztériumtól meg kell kérdezni, hogy ki a kivitelezője, vagy az önkormányzat saját 

hatáskörben csinálhatja-e a kivitelezést. Ezek is tolhatják a határidőt.  

Megköszönte a segítséget, a Képviselő-testület támogatását, hogy minél több pályázatot tudjanak 

minél előbb beadni. 

 

További hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 13 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

6/2024. (I. 25.) határozat 

 

Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése felhatalmazza a polgármestert a 

TOP_Plusz-1.3.2-23 Fenntartható városfejlesztés pályázati felhívás alapján a TOP Plusz 

Városfejlesztési Programtervben meghatározottak szerint a Parkolási infrastruktúra fejlesztése 

Salgótarjánban című támogatási kérelem benyújtására és a megvalósítás során szükséges 

jognyilatkozatok megtételére.  

 

Projekt becsült költsége: 420.000.000 Ft 

Igényelt támogatás: 420.000.000 Ft  

Önerő: 0 Ft 

 

Határidő: Zöldinfrastruktúra Tervzsűri első körös véleményének kiadását követő 30 napon belül 

Felelős: Fekete Zsolt polgármester 

 

 

8. Javaslat a Salgótarján, Fáy András körút 37. szám alatti szövetkezeti ház földszint 

(2070/A/78 hrsz.) Változási vázrajz elfogadására 

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 

 

Fekete Zsolt: Az előterjesztéssel kapcsolatban elmondta, hogy a Salgótarján Kemerovó-

lakótelep, Fáy András krt. 37. földszint 1. alatti, 304 m2 alapterületű ingatlanban UNIO COOP 

üzlet működött 2022. december 31-ig. 2023. márciustól csak 200 m2-es alapterületen működteti 
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az üzletet egy vállalkozó, így üresen áll közel 100 m2-es helyiség. Az ingatlan az Önkormányzat 

1/1 arányú tulajdonát képezi. 

Elmondta, hogy a Körúti Tagóvodának szűkösek az infrastrukturális lehetőségei, mivel jelenleg a 

2 db csoportszoba mérete nem felel meg az 1 fő gyermekre jutó szabvány szerinti alapterületnek, 

ezért szükséges 2 nagyobb méretű csoportszobát kialakítani a tornaszobából és a 2 

csoportszobából. Az új tornaszoba a 2070/A/78 hrsz.-ú önkormányzati ingatlan megosztása 

folytán kerül kialakításra. 

Az Önkormányzat elkészíttette az ehhez szükséges földmérési munkarészeket.  

Az ingatlan-nyilvántartásról szóló törvény értelmében szövetkezeti lakás megosztásához az 

alaprajzon kívül a lakásszövetkezeti alapszabály módosítása is szükséges. Ezért szükséges 

kezdeményezni a Nyírfácska Lakásszövetkezetnél az Alapszabály módosítását is.   

 

A Gazdasági Bizottság 9 igen szavazattal támogatta az előterjesztést. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Időközben Homoga László képviselő úr elhagyta a termet, így a Közgyűlés 12 fővel folytatta 

munkáját. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 12 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

7/2024. (I. 25.) határozat 

 

1. Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a 2070/A/78 hrsz.-ú ingatlan 

megosztására az ST-SZERPENTIN Bt. által TH-2/2023. munkaszámon készített változási 

vázrajzot és műszaki dokumentációt az 1. melléklet szerint jóváhagyja és felhatalmazza a 

polgármestert a változási vázrajz aláírására.  

Határidő: azonnal 

Felelős: Fekete Zsolt polgármester 

 

2. A Közgyűlés felhatalmazza a polgármestert, hogy kezdeményezze a Nyírfácska 

Lakásszövetkezetnél az Alapszabály módosítását az 1. pontban foglaltak szerint.  

Határidő: azonnal 

Felelős: Fekete Zsolt polgármester 

 

 

9. Javaslat Salgótarján Megyei Jogú Város Roma Nemzetiségi Önkormányzatával 

közigazgatási szerződés megkötésére 

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 

 

Fekete Zsolt: Az előterjesztéssel kapcsolatban elmondta, hogy az Önkormányzat a nemzetiségek 

jogairól szóló törvény rendelkezései értelmében 2023. január 31-én közigazgatási szerződést 

kötött a Roma Nemzetiségi Önkormányzattal a nemzetiségi önkormányzat testületi működése 

feltételeinek biztosításáról. Az előterjesztés a 2024. évre vonatkozó közigazgatási szerződésre 

tett javaslatot.  

Elmondta, hogy az előterjesztést a Roma Nemzetiségi Önkormányzat képviselő-testülete 

megtárgyalta, és azt elfogadta. 
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Az Ügyrendi Bizottság 9 igen szavazattal; a Pénzügyi Bizottság 8 igen szavazattal támogatta az 

előterjesztést. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 12 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

8/2024. (I. 25.) határozat 

 

Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a Salgótarján Megyei Jogú 

Város Roma Nemzetiségi Önkormányzatával kötendő közigazgatási szerződést az 1. melléklet 

szerint jóváhagyja. 

A Közgyűlés felhatalmazza a polgármestert a közigazgatási szerződés aláírására.  

 

Felelős: Fekete Zsolt polgármester  

Határidő: 2024. január 31. 

 

 

10. Javaslat Salgótarján Megyei Jogú Város Szlovák Nemzetiségi Önkormányzatával 

közigazgatási szerződés megkötésére 

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 
 

Fekete Zsolt: Az előző napirendnél elmondottak szerint a Szlovák Nemzetiségi 

Önkormányzattal is szükséges a nemzetiségi önkormányzat testületi működése feltételeinek 

biztosításáról szóló 2024. évi közigazgatási szerződés megkötése. 

Az előterjesztést a Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat képviselő-testülete megtárgyalta, és azt 

elfogadta. 

 

Az Ügyrendi Bizottság 9 igen szavazattal; a Pénzügyi Bizottság 8 igen szavazattal támogatta az 

előterjesztést. 

 

A továbbiakban Czene Gyula képviselő úrnak adta meg a szót. 

 

Czene Gyula: Hozzászólásában elmondta, hogy Salgótarján várossá válásában nagy szerepet 

játszottak a Felvidékről jött szlovákok, legtöbbjük a Rima völgyéből érkezett.  

A Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat mindent megtett annak érdekében, hogy legyen a 

városban szlovák nyelvoktatás, tanár is lett volna, de az akkori képviselő-testület nem fogadta el 

dr. Egyed Ferdinánd javaslatát. 

Elmondta, hogy a Szlovák Nemzetiségi Önkormányzatnak olyan rendezvényeik vannak, amik 

egyértelműen jelzik, hogy fontos szerepük van a városban. A Nemzetiségi Önkormányzat az 

együttműködési megállapodásban szereplő támogatáson túl, további támogatást is 

megérdemelne. Gratulált a munkájukhoz. 

 

Fekete Zsolt: dr. Egyed Ferdinánd elnök úrnak adta meg a szót. 

 

dr. Egyed Ferdinánd: Megköszönte a városvezetésnek és az intézményvezetőknek azt a 

támogatást, amit az elmúlt 5 évben kapott a Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat. Számos 

rendezvényt bonyolítottak le ez alatt az időszak alatt, mint például a Besztercebányai Operaház 
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két előadása a Nabucco és a Traviata című operák, a Tarjáni Folk és Szlovák Napok, valamint a 

Nógrádi Nemzetközi Folklórfesztivál. 

A munkájukat társadalmi munkában végzik, ellenértéket nem kapnak érte, viszont az 

adminisztrációs költségek egyre növekednek. 

Megköszönte a Közgazdasági Iroda munkatársainak a munkáját, amivel hozzájárulnak ahhoz, 

hogy a Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat törvényesen működjön és határidőre el tudják 

végezni a feladatukat. 

Példaértékűnek nevezte, hogy az elmúlt 5 évben 2 könyvük is megjelent, az egyik a Salgótarjáni 

Szlovákság Története dr. Bódi Györgyné szerző vezetésével, ami egy fontos helytörténeti mű, 

valamint a tavalyi évben megjelent a Salgótarjáni Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat 25 éve 

című könyv. 

Megköszönte az önkormányzatnak, hogy 2018-ban a 20 éves évfordulóján a Szlovák 

Nemzetiségi Önkormányzatot Pro Arte díjjal tüntette ki.  

Reményét fejezte ki arra vonatkozóan, hogy az újonnan megalakuló Salgótarján Megyei Jogú 

Város Önkormányzata és a Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat nagyon eredményesen fog tudni 

együttműködni. 

 

További hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Időközben Homoga László képviselő úr visszaérkezett a terembe, így a Közgyűlés ismét 13 fővel 

folytatta munkáját. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 13 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

9/2024. (I. 25.) határozat 

 

Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a Salgótarján Megyei Jogú 

Város Szlovák Nemzetiségi Önkormányzatával kötendő közigazgatási szerződést az 1. melléklet 

szerint jóváhagyja. 

A Közgyűlés felhatalmazza a polgármestert a közigazgatási szerződés aláírására.  

 

Felelős: Fekete Zsolt polgármester  

Határidő: 2024. január 31. 

 

 

11. Javaslat Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzata Közbeszerzési 

Szabályzatának módosítására 

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 

 

Fekete Zsolt: Az előterjesztéssel kapcsolatban elmondta, hogy a Közgyűlés az Önkormányzat 

Közbeszerzési Szabályzatát a 2021. áprilisi ülésén fogadta el.  

A Szabályzat 1. számú mellékletét, vagyis az Összeférhetetlenségi és titoktartási nyilatkozatot az 

időközben bekövetkezett jogszabályi változások miatt ki kellett bővíteni. 

A Szabályzat új 1. számú melléklete a határozati javaslat mellékletét képezte. A Közgyűlés a 

Szabályzat egységes szerkezetének elfogadásáról is döntött. 

 

Az Ügyrendi Bizottság 9 igen szavazattal; a Gazdasági Bizottság szintén 9 igen szavazattal 

támogatta az előterjesztést. 
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Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 13 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

10/2024. (I. 25.) határozat 

 

Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése Salgótarján Megyei Jogú Város 

Önkormányzata Közbeszerzési Szabályzatát az 1. melléklet szerint módosítja és felhatalmazza a 

polgármestert annak, valamint a módosítással egységes szerkezetbe foglalt 2. melléklet szerinti 

Közbeszerzési Szabályzatnak aláírására. 

 

Határidő: 2024. január 31. 

Felelős: Fekete Zsolt polgármester 

 
 

Fekete Zsolt: Tájékoztatta a Közgyűlést, hogy az ülésre interpelláció nem érkezett. 

 

A továbbiakban Dudás Nándor az Ügyrendi Bizottság elnöke rövid tájékoztatást adott a 

Képviselők vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettségével kapcsolatban, melyről a korábbiakban már 

írásban is értesültek. Felhívta a figyelmet a közelgő január 31-i leadási határidőre. 

 

Fekete Zsolt: Czene Gyula képviselő úrnak adta meg a szót. 

 

Czene Gyula: Hozzászólásában elmondta, hogy amikor a tankerület beszámolóját tárgyalták, 

akkor dicsérte a pedagógusok áldozatos munkáját. Örömét fejezte ki arra vonatkozóan, hogy 

némi elmozdulás történt oktatásügyben, de a pedagógus béremeléssel kapcsolatosan furcsa 

dolgok történtek. Pedagógusok kérték meg, hogy tegye szóvá, hogy a szándékos félretájékoztatás 

elítélendő, esetenként gyűlöletet, haragot ébreszthet valamelyik társadalmi réteg ellen. Az 

információ deformálása alkalmas ellenszenv keltésére, ami elítélendő. Egy helyi lap megírta, 

hogy duplázzák a tanárok bérét, ez egy félretájékoztatás.  

Örvendetesnek tartotta, hogy elindult a pedagógusok bérrendezése, de még sok feladat van hátra, 

például tanszabadság, a gyerekekkel való személyes foglalkozás lehetősége, a túlterhelés 

csökkentése. 

 

Fekete Zsolt: Fenyvesi Gábor képviselő úrnak adta meg a szót. 

 

Fenyvesi Gábor: Véleménye szerint a Közgyűlést érintő, és az Önkormányzat hatókörébe 

tartozó kérdéseket kellene tárgyalniuk és nem országos politikai témákat kellene a közgyűlés 

végén egyebekben megvitatniuk. Amennyiben ilyen politikai vitát szeretnének lefolytatni a 

későbbiekben, áll elébe és felkészül rá. 

 

Fekete Zsolt: Ismételten Czene Gyula képviselő úrnak adta meg a szót. 

 

Czene Gyula: Válaszában elmondta, hogy az oktatásügy mindenkit érint és nem hallgathatnak 

róla, pláne, ha félretájékoztatásról van szó. A pedagógusok megkérték, hogy a közgyűlésen 

mondja ezt el. 

 

Fekete Zsolt: Turcsány László képviselő úrnak adta meg a szót. 

 




